
Bestyrelsesmøde d. 07.12.2023

Tilstede: John Petersen, Lennart Kristiansen, Kenneth Nielsen, Tommy Krastrup, 
Lone Pedersen og  Søren Hansen
               
Fraværende:Nicolai Thomsen

Formanden indleder mødet, og anbefaler at vi går direkte i gang med dagsordenen.

Kenneth orienterer om  forløbet med overdragelsen af det grønne område. Den officielle 
overtagelsesdag er først sket i November.
Vi har derfor ikke kunnet igangsætte projektet hvortil vi har fået støttekroner.
Kenneth har været i dialog med Kommunen, angående vores projekt. 
Der skulle nu ikke være nogen hindringer for, at udføre det planlagte. 
Tommy og Kenneth bliver trådholdere på projektet, og tager snarest kontakt til entreprenøren.
Der var et ønske om, at bede entreprenøren om, at friholde et areal langs hækkene til de tilstødende 
grunde. Dette af hensyn til grundejernes mulighed, at klippe hæk på den side, der vender ud mod 
det grønne område.
Placering af boldbanen blev drøftet, men ingen ændringer i den oprindelig plan.
Entreprenøren skal være opmærksom på, at Kommunen stadig ejer ca. 1 mtr af det grønne område 
ud mod Hartkornsstien.
Det blev vedtaget, at opsætte 5 stk. solcellelamper langs stien. 

I forbindelse med den sne vi har fået her i starten af December, er der en beboer på Tiendevej der 
har klaget. Vi aftalte, at tage en dialog med den entreprenør der ansvaret for dette.
Tommy undersøger, om man evt. kunne samarbejde med de øvrige Grundejerforeninger i Ørslev, 
om brug af den samme entreprenør til snerydning.

Kasseren orienterer om økonomien i foreningen.

Tommy Krastrup
Sekretær og referent


